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W odpwied zi na informacje otzymane od Radnego Dzilenicy Wzosowiak - Pana

Włodzimieza Włodkowskiego, proszę o informację w poniżeszj kwestii:

Radny dzielnicowy prosił o odowiedź na pytanie: d|aczego codziennieo około godz. {9.55

z Rakowa do zaiezdni zieżdża Nowy T3, a mieszkańcy jeŻdŻą starymi ,pojedynczymi"

wagonami. Czy to jest prawda , jeŻe|i tak, to jakie okoliczności towarzyszątakiej decyĄi?

l czy można ją zmienió, tak aby nowy tramwaj jeŹdził częściej.


